
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 29. srpna 2017

Přítomni:     doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Ciahotný, prof. Jeníček, doc. Macák, doc. Sýkora, Ing.
Růžičková, Ing. Mištová, doc. Kafka 

Omluveni:    doc. Kubal, Ing. Březina

Informace z KR 

Rektor
 Uvolňování prostor ČVUT na bud. B: neochota ze strany ČVUT, žaloby
 Pozemky na Vítězném náměstí: tři zájemci o koupi
 Financování vysokých škol: 1. 9. od 10:00 hod demonstrace v Betlémské kapli
 Výběrové řízení na vedoucího personálního oddělení – Mgr. Anna Junková
 Připravuje se nový zákon o střetu zájmů
 Zákon o registru smluv
 Škola se snaží získat sportovní areál v Běstvinách
 Kolektivní smlouva: zatím není nová, pouze dohoda s odbory
 Možnost stavby nové budovy na dvoře budovy B (+ podzemní garáže) 

Pror. Bělohlav 
 Počty zapsaných uchazečů na fakultách – celkový pokles 
 Do konce roku bude připravena institucionární akreditace bakalářských programů

Pror. Matějka 
 6. 9. proběhne Festival vědy
 Oslavy 65. výročí založení školy
 ERASMUS – začíná výuka

Pror. Kotrba 
 Mobility
 Votočkova stipendia:  nové rozdělení  stipendií  –  10  v rámci  soutěže,  podle  pořadí,  10  na

fakultách
 Projekt MOZD: doktorský program Chemie (netýká se FTOP)

Pror. Pospíšil
 Projekty CRP: budou spíš systémové – hodnocení kvality apod.
 Rada pro vnitřní hodnocení
 DMS – dlouhodobá mezisektorová spolupráce (SUEZ)
 Univerzita obrany projevila zájem o spolupráci: nabídnout témata z fakult

Bezpečnost práce
 Problémy s prostory, připravují se přísnější předpisy

Kvestorka – Ing. Chválná
 Náhrady  za  dovolenou:  omezit  převádění  dovolených  do  dalšího  roku  –  apelovat  na

zaměstnance, aby vyčerpali do příštího roku na nulu



Informace z KD

Děkan
 Oslavy 65. výročí založení školy: vystoupí za fakultu s výhledem do budoucna -  vedoucí

ústavů pošlou děkanovi z každého ústavu 4 stránky prezentace  

doc. Sýkora
 Pro novou akreditaci  se  předpokládají  na  FTOP tři  bakalářské  programy (studenti  budou

z dnešních „oborů“ přestupovat na „programy“)
 Bude  jmenována  Rada  pro  vnitřní  hodnocení  –  19.  9.  ve  14  hod  schůzka  –  akreditace

programů se bude předkládat této radě
 Děkuje prostřednictvím vedoucích ústavů pracovníkům ústavů, kteří se podíleli na spolupráci

při organizaci praxí středoškolských studentů

doc. Blažek
 Výsledky Ceny děkana: posílal  vedoucím k připomínkám, finální  verze bude vyvěšena na

stránkách fakulty
 Magisterské studium v Litvínově: přihlášeni 4 studenti do 1. ročníku, 4 do 2. ročníku, do 3.

ročníku Bc. 5 studentů, rozvrhy v SISu – zkontrolovat na ústavech

doc. Macák
 Dotazy doktorandů na změnu (snížení) bodů za publikace – vysvětlil doc. Blažek

Ing. Vítková
 Zápis nových doktorandů do 1. ročníku bude v pondělí 4. 9. ve 13:00 hod
 Vedoucí upozorní studenty na ústavu, že výroční hodnocení musí poslat školiteli nejpozději

do 31. 8. a školitel svoje hodnocení nejpozději do 15. 9. odeslat „na fakultu“ 

Ing. Mištová – AS FTOP
 AS  VŠCHT schváleny  nové  fakultní  předpisy:  Statut  fakulty,  Jednací  řád  vědecké  rady,

Disciplinární řád a Jednací řád AS FTOP 
 Na konec roku se připravují dvoje volby: kandidáta na děkana fakulty a volby členů nového

AS FTOP

Ing. Růžičková
 Připomíná možnost využití příspěvku na zahraniční přednášku 
 Oslavy 65.  let  VŠCHT: na  webu školy program, který nebyl  zaslán nikomu z fakulty ke

schválení – zjistí u p. Janovského situaci; požadavky na 4 exkurze denně po 60 minutách –
osloví koordinátory z ústavů

 Prof. Wanner žádá o schválení návštěvy dvou delegací z Číny
 Pošle vedoucím žádosti o různé spolupráce

Prof. Jeníček
 Dotaz, zda výroční hodnocení podávají i kombinovaní studenti – ano, je to jejich povinnost
 Obhajoby disertačních prací se zahraniční účastí (i studenti pod dvojím vedením) – zda se

nebudou zpřesňovat podmínky, např. účast formou konferenčního hovoru, možnost hlasování
z ciziny apod., doc. Blažek informuje na schůzce proděkanů

Doc. Ciahotný
 CAVD: dotaz na pokračování spolupráce – fakulta se bude muset rozhodnout, zda bude i

nadále využívat
 Projekty MŠ - předaplikační výzkum: zkušenosti s podáváním projektů



 Dlouhodobá meziresortní spolupráce s Řeží (+ FCHT)

Úkoly

 Vedoucí ústavů promyslí a nabídnou děkanovi případná témata pro Univerzitu obrany 
 Vedoucí ústavů upozorní zaměstnance, že by měli vyčerpat dovolenou do konce roku na nulu

- omezit převádění dovolených do dalšího roku 
 Vedoucí ústavů pošlou děkanovi z každého ústavu 4 stránky prezentace k oslavám 65. výročí

založení školy – výhled do budoucna 
 Zkontrolovat na ústavech rozvrhy v SISu pro studium v Litvínově
 Vedoucí upozorní studenty na ústavu, že výroční hodnocení musí poslat školiteli nejpozději

do 31. 8. a školitel svoje hodnocení nejpozději do 15. 9. odeslat „na fakultu“

Datum příštího kolegia děkana bude oznámeno dodatečně, KR bude 19. 9. 2017.

Zapsala: J. Vítková


	Zápis

